

For non European person

1. Valid passport for each person + copy
2. Tenancy contract + copy
3. Contract of sale + copy
4. Pension certificate + copy or Income certif.
5. Health insurance covering inside and outside Expenses in the Hospital and Clinic + copy
6. Bank statement from local bank signed and stamped up to date showing movements of the account and confirmations of the origin of these funds
7. Bank guarantee *FOR 10 YEARS*
8. Marriage certificate translated in English or Greek + copy
9. Birth certificate for children translated in English or Greek + copy
10. In case of divorce or absence of the second Parent – **consent** for children from the second Parent to stay and live in the Republic of Cyprus certified by Notary Public
11. Letter from school for children
12. Alien cart – pink or yellow slip
13. Form M.64 in case of working
14. Form MVIS3 for each person
15. In case of self-employed is necessary to bring Certificate of Registration of Private Enterprises or Certificate of Registration of the Company in Russia if any

Application fees €70.00 euros for renewal or €140.00 for first time

Для граждан не членов ЕС

1. Действующий паспорт для всех членов семьи + копия
2. Договор аренды + копия
3. Договор купли-продажи + копия
4. Пенсионное удостоверение либо справка о доходах + копия (в простой форме)
5. Медицинская страховка покрывающая как лечение в госпитале/ клинике так и за пределами + копия
6. Выписка из местного банка с печатью и подписью, с движением денег по счёту, а также подтверждение происхождения данных средств (поступлений) на счету
7. Банковская гарантия
8. Свидетельство о браке с переводом на Английский или Греческий язык + копия
9. Свидетельство о рождении детей с переводом на Англ. или Греч. язык + копия
10. В случае развода, либо отсутствия одного из родителей на Кипре – **согласие** от этого родителя на проживание детей на Кипре (нотариально заверенное) - с переводом
11. Письмо из школы для детей
12. Алиен Карта – pink or yellow slip
13. Форма М.64 в случае работы
14. Форма MVIS3 для каждого члена семьи
15. В случае частного предпринимательства необходимо предоставить свидетельство о частном предпринимательстве или свидетельство о регистрации компании если есть своя компания в России (с переводом)

Регистрационный взнос за продление документов €70.00 или €140.00 за первичную регистрацию.